

# 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

#### 家長通告2024-2025/445

### 訂購校服事宜

敬啟者:

校服承造商豐昌順(沙田)有限公司將於7月10日(星期四)(只限中一新生)及7月11日(星期五) (中一新生及原校生)上午9:00至下午5:00到本校為學生度身訂製校服(價格可參閱附件)。若家 長有意讓 貴子女訂購校服,可於7月11日(星期五)自行到108室領取訂衣回條,及準備現 金100元作訂金,可並即時於108室訂購校服。

所訂校服將於8月15日(星期五)上午8:00至下午5:00在學校憑訂衣單到111室領取及繳付餘額。若領取的校服,尺碼有不稱身,可於8月18日(星期一)上午8:00至下午5:00在111室更換。

各家長亦可自行向相熟之店舖訂製或購買校服,惟款式、顏色和質料必須符合本校之要求和 標準。由於縫製校服需時,各家長須及早準備。

如有查詢,請致電24611555與校務處聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年七月三日



# 裘錦秋中學(屯門)

## Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

> Parents Circular 2024-2025/445 Ordering School Uniforms

Dear Parents/Guardians,

The school uniform supplier, Fung Cheong Shun (Shatin) Ltd., will be at our school on July 10 (Thursday) for Form 1 new students only, and on July 11 (Friday) for both Form 1 new students and existing students, from 9:00 AM to 5:00 PM to provide custom fittings for student uniforms (prices can be found in the attachment).

If parents wish for their children to order uniforms, they can go to Room 108 on July 11 (Friday) to collect the order form. A deposit of HKD 100 in cash is required to place the order, which can be done immediately in Room 108.

The ordered uniforms can be collected in Room 111 on August 15 (Friday) from 8:00 AM to 5:00 PM by presenting the order slip and paying the remaining balance. If the sizes of the collected uniforms are not suitable, exchanges can be made in Room 111 on August 18 (Monday) from 8:00 AM to 5:00 PM.

Parents may also order or purchase uniforms from familiar stores; however, the style, color, and material must comply with the school's requirements and standards. As the production of uniforms takes time, parents are advised to prepare early.

Should you have any enquiries, please contact the school office at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

July 3, 2025